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Abstract (en)
[origin: US4860434A] The flat electrical resistance heating element is intended principally for a household article having a heating surface. The
heating element comprises a heating resistance cut out from a metal sheet (1) which is coated with a substrate (2) of electrically insulating material
resistant to the heating temperature and adherent to the metal sheet (1) and to the material of which the support (5) of the heating surface of the
article is made. Use principally in base-heated kitchen utensils and irons.

Abstract (fr)
L'élément chauffant plat à résistance électrique est destiné notamment à un article domestique comprenant une surface chauffante. L'élément
chauffant comprend une résistance chauffante découpée dans une feuille métallique (1) qui est enrobée dans un substrat (2) en matière
électriquement isolante, résistant à la température de chauffage et adhérant à la feuille métallique (1) et à la matière constituant le support (5) de la
surface chauffante de l'article. Utilisation notamment dans les ustensiles culinaires à fond chauffant et les fers à repasser.
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